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内容概要

　　《天天读点好英文：人格·价值卷（英汉对照）》特点：学英语－趣味性更强：内文篇目全部取
自国外最经典、流行的读本，中英双语，激发阅读兴趣，更好地提升阅读能力。
　　学英语－更有章可循：每篇文章后附词汇、句型等语法练习，用最短的时间就能完成知识的复习
与巩固，提升语法能力。
　　学英语－记忆更轻松：《天天读点好英文：人格·价值卷（英汉对照）》遵循语言学习的自然规
律，在每篇之后摘录出佳句，更具感染力，在轻松记忆的同时，更能获得人性的熏陶。
　　大声诵读吧，品味语言的馨香，感悟人性的光芒，获得高水平的英语能力！
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书籍目录

如果我愿意付出我的心真正的幸福／詹姆斯·艾伦猪和奶牛／佚名无私的树／佚名动物也光荣／佚名
刺猬裁缝／洛帕蒂娜在心里种花／佚名圣诞节的真谛／谢利尔·诺伍德真正的慷慨／伊丽莎白·考博
当代英雄／莱蒙托夫最美的心／佚名当温暖在靠近生活的意义／阿尔弗雷德·阿德勒一杯牛奶／佚名
穿着制服的天使／佚名收藏烦恼的人／利奥·雷明顿妈妈的信／奥克塔维亚·卡普兹·洛克让矶鹞带
给你快乐／罗伯特·彼得森乞丐国王／佚名咖啡店里的温暖／佚名空中天使／佚名最重要的部位／佚
名⋯⋯还给心灵一片晴空等到你无私的爱
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章节摘录

　　My senior year of high school was an extremely hectic one， to saythe least. If I wasn't studying and worrying
about my grades， I wasjuggling multiple extracurricularl activities or attempting to make senseof my plans for
college. It seemed as if my life had turned into onecrazy cloud of confusion and I was stumbling around blindly，
hoping tofind some sort of direction.　　Finally， as senior year began to wind down， I got a part-time
jobworking at the local coffee shop， I had figured that the job would beeasy and， for the most part，
stress-free.I pictured myself pouring thebest gourmet coffees， making delicious doughnuts， and becomingclose
friends with the regular customers.　　What I hadn't counted on were the people with enormousz orderswho
chose to use the drive-thru window， or the women who felt thatthe coffee was much too creamy， or the men
who wanted their icedcoffees remade again and again until they reached a certain level ofperfection. There were
moments when I was exasperated with the hu-man race as a whole， simply because I couldn't seem to please
any-one. There was always too much sugar， too little ice， and not enoughskim milk. Nevertheless， I kept at it.
　　One miserable rainy day， one of my regular customers came inlooking depre，ssed and defeated. My
co-worker and I asked what theproblem was and if we could help， but the customer wouldn't revealany details.
He just said he felt like crawling into bed， pulling thesheets up over his head， and staying there for a few years. I
knew ex-actly how he felt.　　Before he left， I handed him a bag along with his iced coffee. Helooked at me
questioningly because he hadn't ordered anything butthe coffee. He opened the bag and saw that I had given him
his fa-vorite type of doughnut.　　"lt's on me，" I told him. "Have a nice day." He smiled and thanked me before
turning around and headingback out into the rain.　　The next day was a horrible one. The rain was still spilling
downfrom the sky in huge buckets and everyone in my town seemed to beusing the drive-thru window because no
one wanted to brave theblack skies or the thunder and lightning.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　真正的幸福就是灵魂处于正确而健康的状态，所有人都可以拥有它，只要他们能够心地纯洁、毫
无私心地生活。
　　如果心是一幅画框，那你是否有着表里如一的信仰？
如果心志在建设，那么，不要计较是否获得了享受，用默默地行动筑起价值的城墙！
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